
 

 

Referat fra ordinær generalforsamling torsdag den 25.04.2024. 

Tilstede 17 forbruger. 

Der var følgende dagsorden:                     
Pkt.   1 Valg af dirigent                     
Pkt.   2  Bestyrelsens beretning                    
Pkt.   3  Det reviderede regnskab fremlægges til godkendelse                 
Pkt.   4  Budget for kommende år fremlægges til information og drøftelse                
Pkt.   5  Behandling af indkomne forslag                    
Pkt.   6  Valg af medlemmer til bestyrelsen                   
Pkt.   7  Valg af suppleanter til bestyrelsen                   
Pkt.   8  Valg af revisor                                         
Pkt.   9  Valg af revisorsuppleant                    
Pkt. 10  Eventuelt 

Søren bød velkommen og forestod første punkt på dagsode.            
Forslag som dirigent Bjarne Mathisen.               
Bjarne valgt uden modkandidat.        
Dirigenten konstaterede at generalforsamlingen var lovligt indkaldt. 

Pkt. 2: Bestyrelsens beretning.                         
I beretning kom Søren ind på følgende, der er indgået BNBO aftaler med tre af 4 lodsejer, 
den sidste har vi ikke kunne komme i mål med, så sagen er overgivet til kommunen, der vil 
komme med et påbud, og hele sagen kan ende i Taksationskommissionen, og inden de er 
kommet med en afgørelse, ligger pengene i vores kasse.                     
Vi arbejder på at have en bedre forsyningssikkerhed, derfor har vi set på et par eksisterende 
brønde der ligger ude ved Korkendrup. Inden vi kan indlede reelle forhandlinger om 
overtagelse fra lodsejeren, vil kommunen have, at der skal prøvepumpes, tages prøver og 
der skal niveau måles om det får indflydelse på omliggende vandhuller og søer.                   
Vi har været ved Rambøll, og fået gennemgået deres regnskabsprogram de har lavet til 
vandværker, så vi regner med at stå på egne ben fra starten af 2025, da vi er noget utilfreds 
med dem der på nuværende opkræver vores afgifter.                     
Vi skal til at udskifte vandmålerne i gamle Såderups område, det er nyeste type med 
simkort, så vi får en registrering, hvis der er en måler der ikke har stået stille i løbet af et 
døgn. Vi vil kontakte pågældende forbruger der kan se sit anlæg igennem for utætheder.   
Vi har gennemgået alle forbruger, og derved fundet nogle forbruger der har betalt for lidt i 
fast afgift, hvis flere lejligheder har en måler, er vi berettiget til at opkræve fast afgift for 
hver lejlighed, da der i vores takstblad stå betaling pr. boligenhed.                 
Der er kommet nye regler for Ler (central lednings registrering) derfor har vi afholdt møde 
med vores entreprenører og smede, for at oplyse dem om de nye regler for registrering af 
ledningsnettet i jorden.                                           



 

 

Vi har sammen med Ellinge vandværk gjort indsigelser mod Langeskov vandværk der ønsker 
at hente ca. 200 tusind m3 vand i Hindemae skoven, der ligger uden for deres kommune. Vi 
er bange for det har indflydelse på vores indvindings brønd i Bjerne Mose, og så kan det jo 
være at vi selv får brug for nye indvindings brønde.                  
Der er solgt ca. 100 tilslutninger i år, det har hjulpet på vores økonomi, men der har også 
været store udgifter i løbet af året.                  
Vandkvaliteten er stadigvæk i top selv om vandet, der ligger på en hårdhedsgrad på ca. 24 
lige er i den høje ende, det er derfor vi leder efter vand med mindre hårdhed.                
Der er i år udpumpet lidt mindre vand end de forrige år, og vores vandspild ligger under 
10% det er noget vi skal se om vi kan reducere.                    
Til sidst takkede han bestyrelsen for godt og konstruktivt arbejde.                                          
Der var ingen spørgsmål. 

Beretningen vedtaget. 

Pkt. 3: Det reviderede regnskab fremlægges til godkendelse.      
Marianne gennemgik regnskabet, og fortalte lidt om den ekstraordinære indtægt på nye 
tilslutninger, men at der naturligvis også var udgifter ved den nye udstykning og det var et 
par dyre drenge hun havde i bestyrelsen med et glimt i øjet.                    
Årsresultatet efter afskrivninger viser et resultat på knap 1,4 mio.                 
Der var ingen spørgsmål. 

Regnskabet godkendt. 

Pkt. 4: Budget for det kommende år forlægges til information og drøftelse.     
Marianne gennemgik budgettet, at hun ikke havde taget udgangspunkt i 2023, da det var et 
helt speciel år. Hun har fremskrevet fra 2022, der var et mere normalt år.      
Budgettet viser et overskud på knap 120 tusinde kr.                  
Der var ingen spørgsmål. 

Pkt. 5: Behandling af indkomne forslag.                   
Der var ingen forslag. 

Pkt. 6: Valg af medlemmer til bestyrelsen. 

På valg: Søren Thor  Genvalgt                    
Kim Dahl  Genvalgt                               
Michael Bauer                     
Per Refslund Genvalgt               
Jeppe Thor  Nyvalgt 

 

 

 



 

 

Pkt. 7: Valg af suppleanter til bestyrelsen.           

På valg: John Olsen  Genvalgt                  
Peter Iversen            
Michael Bauer Nyvalgt 

Pkt. 8: Valg af revisor.  

På valg: Jens Jensen (ønsker ikke genvalg)              

Mikael Hoffman Nyvalgt 

Pkt. 9: Valg af revisorsuppleant. 

På valg: Mikael Hoffman                
Steen Edelfsen Nyvalgt. 

Pkt. 10: Eventuelt. 

Søren.  Fortalte lidt om vores strategi og investeringsplan. Der ligger mange 
storeudfordringer foran os blandt andet med nylon nipler i bondemosen og 
etablering af nye boringer og tilslutning. 

Vagn Bylov. Ville gerne vide hvor brøndene ligger ude i Korkendrup. 

 Søren svarede hvor det var. 

Bjarne afsluttede generalforsamlingen og takkede for god ro og orden   

 

  

     

 


